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Abstract (en)
The tank has a wall including a sealed membrane that is in contact with a product i.e. liquefied natural gas, contained in the tank. A support is
adjacent to the membrane. A reinforcement element (5) is inserted under a large corrugation (2) and a small corrugation of a plate (1) and between
the membrane and the support. The reinforcement element includes an internal passage and an external case whose shape corresponds to shape
of the large corrugation.

Abstract (fr)
Cuve étanche et thermiquement isolée, dont au moins une paroi comprend une membrane étanche destinée à être en contact avec du produit
contenu dans la cuve et une couche thermiquement isolante adjacente à la membrane, dans laquelle la membrane comprend au moins une plaque
(1) présentant au moins une onde (2, 3), caractérisée par le fait qu'elle comprend un élément de renfort (5) inséré sous l'onde, entre la membrane et
la couche thermiquement isolante.
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